
 

 

 

 

Tarnów, 23 grudnia 2024 r. 

KRM.0003.195.2024 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XII sesji Rady Miejskiej 19 grudnia 2024 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Tadeusz Żak złożył następujące 
wnioski i zapytania: 

1. W imieniu mieszkańców poprosił o naprawę nawierzchni chodnika przy ulicy Kupieckiej. 
2. W imieniu mieszkańców bloku nr 3 i nr 4 na ulicy Kupieckiej chciał wiedzieć, dlaczego wykonano 

tak niskie oświetlenie uliczne. Światło oświetlenia ulicznego świeci wprost do okien znajdujących 
się na pierwszym piętrze i na parterze bloku zamiast na ulicę.  

3. Zgłosił, że na ulicy Najświętszej Marii Panny są dni, w których jest dużo osób handlujących na 
chodniku, przez co piesi są zmuszeni do poruszania się ulicą, co wiąże się z utrudnieniami w ruchu 
samochodowym i poirytowaniem tym faktem kierowców, którzy używają sygnałów dźwiękowych. 
Poprosił o interwencję w tym temacie.  

4. W imieniu osób handlujących na Burku poprosił o rozwiązanie problemu z utrudnionym dowozem 
towarów do stoisk. Na chwilę obecną dowożący towary nie mogą dojechać bezpośrednio do stoisk, 
ponieważ grożą im za to mandaty. Zatrzymują samochody z towarem na ulicy Łaziennej i są 
zmuszeni do przenoszenia towarów. 

5. Ponowił wniosek z poprzedniej sesji (KRM.0003.172.2024) dot. prośby o zamontowanie osłon 
ochronnych przed wodą lecącą spod kół samochodów przy kamienicy na ulicy Mickiewicza 25. 
Woda ta nagminnie zanieczyszcza szyby w oknach mieszkania znajdującego się na parterze. 

 

 


